

CONTACT US

联系我们

上海立信会计金融学院
国际交流学院留学生办公室

Shanghai Lixin University of Accounting and
Finance
School of International Exchange, International
Student Office

中国上海浦东新区
上川路995号金保楼三楼
邮编: 201209

3F Jinbao Building, 995 Shangchuan Road,
Pudong New Area, Shanghai, P.R.China, 201209

欢迎拨打电话0086 21 65565443 或
通过邮件咨询luofeida@hotmail.com

Please contact us via 0086 21 65565443 or
luofeida@hotmail.com

本招生简章解释权归上
海立信会计金融学院国际交流学院所有

This brochure is intended for prospective
international students who wish to study for
Chinese language programs or undergraduate
programs in Shanghai Lixin University of
Accounting and Finance. We reserve the right to
change or modify the content of this brochure at
any time without prior notice.
www.lixin.edu.cn

SLU INTERNATIONAL ADMISSIONS GUIDE 2023

Our website
学校网站
<https://lxl.lixin.edu.cn/>



Wechat account
微信公众号



上海立信会计金融学院
SHANGHAI LIXIN UNIVERSITY OF ACCOUNTING AND FINANCE

2023
上海立信会计金融学院

国际学生
招生简章

本科生项目

UNDER-GRADUATE PROGRAMMES





专业目录 PROFILE

院系 School	招生专业 Programme	授课语言 Language	学费 Tuition
工商管理学院 School of Business Administration	工商管理 Business Administration	汉语授课、 全英语授课 Taught in Chinese or English	20000元/学年 (10000元/学期) 20,000 yuan per academic year (10,000 yuan per academic term)
国际经贸学院 School of International Economics and Trade	国际经济与贸易 International Economics and Trade		
金融学院 School of Finance	金融学 Finance		
会计学院 School of Accounting	会计学 Accounting		
人文艺术学院 School of Humanities and Arts	中文 Chinese		



学习期限 DURATION

全日制本科国际学生的基本学制为四年,学习年限为三年至六年,学习年限包括休学、保留学籍的时间。

The duration of full-time undergraduate programmes for international students is four years, and the period of study in the programmes ranges from three to six years, including the time for suspension with academic status not removed.



专业介绍 DESCRIPTION

本科专业介绍与教学计划详见: 国际学生专栏——专业介绍

For details about our undergraduate programmes and the teaching plan, please go to “Details of academic programmes” under “International Students” at <https://lxl.lixin.edu.cn/MajorIntroduction/list.htm>

网址: <https://lxl.lixin.edu.cn/MajorIntroduction/list.htm>

招生目录 PROGRAMME DETAILS



APPLICATION & ADMISSION

申请与录取



申请资质 REQUIREMENTS

- 1) 具有相当于中国高中毕业及以上学历,18 周岁以上,40 周岁以下,身体健康的非中国籍公民;
- 2) 申请英文授课项目:除了申请材料,对母语为非英语国家的学生还需提交雅思成绩 6.0 及以上,或托福成绩 80 分及以上的成绩证明,或提交其他同等英语能力水平证明;
- 3) 申请汉语授课项目:除了申请材料,还需递交 HSK4 级及以上证书;
- 4) 申请人如为中国大陆(内地)、香港、澳门和台湾居民移民并获得外国国籍者,或父母双方或一方为中国公民并定居在外国、本人出生时即具有外国国籍者,申请作为国际学生进入我校学习,必须持有有效的外国护照或国籍证明文件 4 年(含)以上,且最近四年(截止 2023 年 4 月 30 日前)之内在外国实际居住 2 年以上(一年中实际在外国居住满 9 个月可按一年计算,以入境和出境签章为准)。
- 1) Healthy non-Chinese citizens with educational background equivalent to Chinese high school completion or higher, aged 18 to 40;
- 2) Application for academic programmes taught in English: In addition to general application materials, international students from non-English-speaking countries have to submit an academic transcript for an IELTS score of 6.0 or higher or a TOEFL score of 80 or higher, or a document certifying the equivalent English proficiency level;
- 3) Application for academic programmes taught in Chinese: In addition to general application materials, international students have to submit a certificate of HSK4 or higher;
- 4) International students who are immigrants living in the Chinese mainland, Hong Kong, Macao or Taiwan with foreign nationality or whose parent(s) is (are) Chinese citizen(s) and living in a foreign country and who obtained their foreign nationality at the time of birth, shall have an effective foreign passport or certificate of nationality for at least four years and have in recent four years (as of April 30th, 2023) lived outside China for two years (Nine months of living outside China in a year shall be deemed one year of living abroad, subject to entry and exit seals).



申请时间 APPLICATION SCHEDULE

2023 年 3 月 1 日 -8 月 30 日(节假日除外)

March 1st to August 30th, 2023 (except holidays)



申请材料 APPLICATION MATERIALS

- 1) 《国际学生入学在线申请表》;
- 2) 护照(照片页和签证页);
- 3) 高中毕业证书或同等学历证明书(应届毕业生可先提供由高中开具的预毕业证明),非中、英文本的证书还需提供中文或英文翻译件;
- 4) 英语或汉语语言成绩证明;
- 5) 经济担保证明;(下载地址: <https://lxl.lix-in.edu.cn/2021/1103/c567a2218/page.htm>)
- 6) 无犯罪记录证明;
- 7) 其他支撑性材料的复印件;
- 8) 在平台初审通过后,请上传报名费汇款单。
- 1) Online Application Form for International Admissions;
- 2) Passport (photograph page and visa page);
- 3) High school diploma or any equivalent certificates (Fresh graduates provide a pre-graduation certificate), and a Chinese or English version shall be provided for non-Chinese or non-English certificates;
- 4) Academic transcripts for English or Chinese language;
- 5) Bank statement (Download at <https://lxl.lix-in.edu.cn/2021/1103/c567a2218/page.htm>);
- 6) Certificate of no criminal record;
- 7) Photocopies of other supporting materials;
- 8) Money order for application fees to be submitted after preliminary review.

* 报名费一旦提交,均不退还;以上所有证书及证明材料原件在开学报到时将进行复核,如有违规行为将取消入学资格。

*Application fees would not be refunded once paid. The original copies of all the foregoing materials will be double checked when students register at SLU. Anyone would be disqualified for admission in case of breach.



APPLICATION & ADMISSION

申请与录取



申请方式 HOW TO APPL

1) 通过上海立信会计金融学院国际学生报名网站报名

报名指导: https://admission.lixin.edu.cn/html/0/guide_en.htm

报名入口: <https://admission.lixin.edu.cn>

1) Apply at the website for international admissions of Shanghai Lixin University of Accounting and Finance (SLU)

For instructions, go to: https://admission.lixin.edu.cn/html/0/guide_en.htm

For application, go to: <https://admission.lixin.edu.cn>

* 请保存报名网站的用户名和密码,并及时登录平台查看申请状态,学校通过该招生平台审核申请材料。

*Please save your username and password and log in to your account in time to check your application status. Your application materials will be reviewed.

2) 支付报名费

费用: 400 元

支付方式: 申请者可直接来我校支付报名费,也可以银行转账方式支付报名费。我校银行账号信息如下:

2) Pay application fees

Amount: 400 yuan

You can pay your application fees in person at SLU or through a bank transfer. Details about our bank account are specified below:

户名 Account Name	上海立信会计金融学院 Shanghai Lixin University of Accounting and Finance
银行 Bank Name	中国农业银行, 浦东大道支行 Agricultural Bank of China, Pudong Avenue Sub-branch
账号 Bank Account	03322500040006068
联行号 Interbank No.	103290076039
银行代码 Bank Code	ABOCCNBJ090
学校地址 University Address	上海市浦东新区上川路 995 号, 邮编 201209 Shangchuan Road No.995, Pudong New Area, Shanghai, China

* 银行转账时请注明申请者姓名或护照号码!

*Please indicate your name or passport number in your bank transfer!

3) 材料审核与补充

申请者在国际学生报名网站提交材料后,请及时查看平台站内消息,并按要求补充相关材料。

3) Materials review & supplement

Please check any messages on the application system after submitting your materials, and provide any other materials required.





入学考核 PRE-ADMISSION INTERVIEW

采用面试方式,重点考查学生的综合素质和语言(汉语、英语)交流能力。

Interviews will be conducted to examine applicants and their language skills (communication in Chinese and English).



录取 ADMISSION

- 1) 录取原则: 学校根据面试成绩、高中成绩及其他综合评定,择优录取。
- 2) 录取结果查询: 申请者可通过上海立信会计金融学院国际学生报名网站查询录取结果,或通过上海立信会计金融学院国际学生专栏(<https://lxlx.lixin.edu.cn/>)查询录取结果。

* 录取结果不受理电话查询。

- 3) 录取材料发放: 我校将按报名时注明的领取或邮寄方式,发放《录取通知书》及《外国留学人员来华签证表》(JW202 表)等入学材料。

- 1) Admission criteria: Applicants will be admitted based on their performance in interviews, high school scores and other performance.

- 2) Query: Applicants can check whether they have been admitted or not on the application system or at <https://lxlx.lixin.edu.cn/>

*SLU would not inform applicants on a phone call of whether they have been admitted or not.

- 3) Distribution of admission materials: SLU will distribute the Letter of Admission and Visa Application for Study in China (JW202 Form), which can be collected by applicants in person or mailed to them. Applicants have to specify how to get them while applying.



SHANGHAI GOVERNMENT SCHOLARSHIP

上海市外国留学生
政府奖学金

FOR INTERNATIONAL STUDENTS



SCHOLARSHIP AT A GLANCE

简介

上海市外国留学生政府奖学金旨在吸引和激励更多优秀的国际学生来华留学,助力其在中国实现理想,上海立信会计金融学院是该奖学金接收院校。

The Shanghai Government Scholarship for International Students aims at attracting and motivating more excellent international students to study in China and helping them achieve their aspirations in China. Shanghai Lixin University of Accounting and Finance (SLU) is entitled to grant the scholarship.



资助类别、期限及奖励金额	Type, Duration and Amount
A类(全额奖学金) 资助正常学制期间学费,提供重大疾病与意外事故保险; 按月发放奖学金生生活费,每月 2500 元人民币,一年按照 12 个月发放; 提供住宿补助。	Type A (Full Scholarship) Provide tuition waiver and critical illness and accident insurance for the duration of the academic programme; Provide funds to cover living expenses on a monthly basis, 2,500 yuan per month (12 months); Provide accommodation subsidies.
B类(部分奖学金) 资助正常学制期间学费,提供重大疾病与意外事故保险。	Type B (Partial Scholarship) Provide tuition waiver and critical illness and accident insurance for the duration of the academic programme.

APPLICATION & ADMISSION

申请与录取



申请资质 REQUIREMENTS

- | | |
|---|--|
| 1) 申请人须为非中国籍公民,身体健康,年龄原则上不超过 25 周岁; | 1) Applicants shall be healthy non-Chinese citizens, aged 25 or younger. |
| 2) 申请人应遵守中国政府的法律法规和上海立信会计金融学院的校纪校规; | 2) Applicants shall comply with laws and regulations of the Chinese government as well as rules and regulations of SLU; |
| 3) 申请人应具有相当于中国高中毕业及以上学历,在校表现良好,学习勤奋,成绩优秀; | 3) Applicants shall have an educational background equivalent to Chinese high school completion or higher, have excellent academic performance and be well-disciplined and hard-working. |
| 4) 申请人未同时获得中国政府其他各类奖学金。 | 4) Applicants shall not have obtained any other scholarships of the Chinese government. |



申请时间 APPLICATION SCHEDULE

2023 年 3 月 1 日 -5 月 30 日 (节假日除外) March 1st to May 30th, 2023 (except holidays)





申请材料 APPLICATION MATERIALS

- 1) 《上海市外国留学生政府奖学金申请表》(“留学上海”平台递交);
 - 2) 《国际学生入学在线申请表》(上海立信会计金融学院国际学生报名网站递交);
 - 3) 护照(照片页和签证页);
 - 4) 高中毕业证书或同等学历证明书(应届毕业生可先提供由高中开具的预毕业证明), 非中、英文本的证书还需提供中文或英文翻译件;
 - 5) 中文或英文留学学习计划 1 份;
 - 6) 推荐信两封;
 - 7) 无犯罪记录证明;
 - 8) 申请 B 类奖学金需递交 HSK4 级及以上合格证书, 申请 A 类奖学金需递交 HSK5 级及以上合格证书; 接受全英文授课的外国留学生对 HSK 合格证书不作要求, 但非英语母语国家的学生需提交雅思成绩 6.0 及以上, 或托福成绩 80 分及以上的成绩证明, 或提交其他同等英语能力水平证明;
 - 9) 其他支撑性材料的复印件;
 - 10) 在平台初审通过后, 请上传报名费汇款单。
- 1) Application Form for Shanghai Government Scholarship for International Students (submitted on “Study in Shanghai”);
 - 2) Online Application Form for International Admissions (submitted on SLU’ s system for application of international students);
 - 3) Passport (photograph page and visa page);
 - 4) High school diploma or any equivalent certificates (Fresh graduates provide a pre-graduation certificate), and a Chinese or English version shall be provided for non-Chinese or non-English certificates;
 - 5) One copy of the international study plan in the Chinese or English version;
 - 6) Two letters of recommendation;
 - 7) Certificate of no criminal record;
 - 8) A certificate of HSK4 or higher is required for application for Type B Scholarship, and a certificate of HSK5 or higher is required for application for Type A Scholarship; HSK certificates are not required for international students who will be taught in English, but international students from non-English-speaking countries are required to submit an academic transcript for an IELTS score of 6.0 or higher or a TOEFL score of 80 or higher, or a document certifying the equivalent English proficiency level;
 - 9) Photocopies of other supporting materials;
 - 10) Money order for application fees is required to be submitted after preliminary review.

* 报名费一旦提交, 均不退还; 以上所有证书及证明材料原件在开学报到时将进行复核, 如有违规行为将取消入学资格。

*Application fees would not be refunded once paid. The original copies of all the foregoing materials will be double checked when students register at SLU. Anyone would be disqualified for admission in case of breach.

APPLICATION & ADMISSION

申请与录取



申请方式 HOW TO APPL

- 1) 登录“留学上海”(<http://study.edu.sh.gov.cn>) 填写申请信息并在线提交《上海市外国留学生政府奖学金申请表》。
 - 2) 登录上海立信会计金融学院国际学生报名网站(<https://admission.lixin.edu.cn>) 填写申请信息并在线提交《国际学生入学在线申请表》。
- 1) Log in to “Study in Shanghai” at <http://study.edu.sh.gov.cn>, enter the information required and submit the Application Form for Shanghai Government Scholarship for International Students.
 - 2) Log in to the website for international admissions of SLU at <https://admission.lixin.edu.cn>, enter the information required and submit the Online Application Form for International Admissions.

* 为满足我校系统设置要求, 奖学金申请人请在上海立信会计金融学院国际学生报名网站选择“自费”项目, 这不会影响申请上海市外国留学生政府奖学金。

*As required by SLU’ s system, scholarship applicants are required to choose “Self-pay” while applying on the website for international admissions of SLU, which would not affect their application for the Shanghai Government Scholarship for International Students.



申请方式 HOW TO APPL

- | | |
|---|--|
| <p>3) 支付报名费
费用: 400 元
支付方式: 申请者可直接来我校支付报名费,也可以银行转账方式支付报名费。我校银行账号信息如下:</p> | <p>3) Pay application fees
Amount: 400 yuan
You can pay your application fees in person at SLU or through a bank transfer. Details about our bank account are specified below:</p> |
|---|--|

户名 Account Name	上海立信会计金融学院 Shanghai Lixin University of Accounting and Finance
银行 Bank Name	中国农业银行, 浦东大道支行 Agricultural Bank of China, Pudong Avenue Sub-branch
账号 Bank Account	03322500040006068
联行号 Interbank No.	103290076039
银行代码 Bank Code	ABOCCNBJ090
学校地址 University Address	上海市浦东新区上川路 995 号, 邮编 201209 Shangchuan Road No.995, Pudong New Area, Shanghai, China

* 银行转账时请注明申请者姓名或护照号码!

*Please indicate your name or passport number in your bank transfer!

- | | |
|---|--|
| <p>4) 材料审核与补充
申请者在国际学生报名网站提交材料后,请及时查看平台站内消息,并按要求补充相关材料。</p> | <p>4) Materials review & supplement
Please check any messages on the application system after submitting your materials, and provide any other materials required.</p> |
|---|--|



入学考核 PRE-ADMISSION INTERVIEW

采用面试方式,重点考查学生的综合素质和语言(汉语、英语)交流能力。

Interviews will be conducted to examine applicants and their language skills (communication in Chinese and English).



录取 ADMISSION

1) 录取原则: 学校根据高中成绩、语言能力、支撑材料、面试成绩及其他综合评定,择优录取。

1) Admission criteria: Applicants will be admitted based on their performance in interviews, high school scores and other performance.

2) 录取结果查询: 申请者可通过上海立信会计金融学院国际学生报名网站查询录取结果,或通过上海立信会计金融学院国际学生专栏(<https://lxlx.lixin.edu.cn/>)查询录取结果。

2) Query: Applicants can check whether they have been admitted or not on the application system or at <https://lxlx.lixin.edu.cn/>.

* 录取结果不受理电话查询。

*SLU would not inform applicants on a phone call of whether they have been admitted or not.

3) 录取材料发放: 我校将按报名时注明的领取或邮寄方式,发放《录取通知书》及《外国留学人员来华签证表》(JW202 表)等入学材料。

3) Distribution of admission materials: SLU will distribute the Letter of Admission and Visa Application for Study in China (JW202 Form), which can be collected by applicants in person or mailed to them. Applicants have to specify how to get them while applying.

4) 被录取的奖学金生应持有效护照、《外国留学人员来华签证申请表》(JW202 表)、《上海立信会计金融学院录取通知书》和《外国人体格检查记录》到所在国的中国大使馆或总领馆申请来华签证,并按照学校规定的时间办理报到、注册手续;否则,将按照自动放弃奖学金处理。

4) Admitted scholarship holders shall apply a visa at the Chinese embassy or consulate-general in their countries with a valid passport, Visa Application for Study in China (JW202 Form), Letter of Admission to Shanghai Lixin University of Accounting and Finance and Physical Examination Record for Foreign Nationals, and register within the period of time specified by SLU. Otherwise, it would be deemed scholarship waiver.

简介: 我校为国际学生提供校内住宿留学生家苑,提供单人间,双人间和三人间三种房型。房内设施包括独立卫生间,桌椅,衣柜,冰箱和空调。宿舍区内覆盖免费无线网络; 另外,提供有偿性公共洗衣房等。



Introduction: SLU provides international students with an apartment building on the campus with single room, twin room and three-bed room available. Room facilities include a bathroom, tables and chairs, a wardrobe, a refrigerator and an air-conditioner. WiFi covers the whole apartment building free of charge. And the paid laundry service is offered at the public laundry.

ACCOMMODATION FEES



住宿费

房型 Room Type	三人间 Three-bed room	双人间 Twin room	单人间 Single room
房价(人民币: 元) / 6 个月(每人) Rate (RMB)/6 months (each student)	4500	6300	12600

备注

1) 住宿期限: 申请留学生家苑的国际学生至少申请一学期的住宿。

2) 入住时将收取 4 个月住宿费与押金(5200 元)。

该费用不包括电费、水费和洗衣房的使用费用。

联系电话 Tel.+86 21 60930292。

Notes

1) Duration of accommodation: International students to apply for a room in the apartment building shall apply for at least a semester's accommodation.

2) International students shall be charged accommodation fees and a deposit of four months (5,200 yuan) on the first day of their accommodation.

Accommodation fees don't cover utilities or laundry.

Tel. +86 21 60930292.